
1/10 
 

                                 
 

P R O T O K Ó Ł  Nr XXX/10 
z XXX Sesji Rady Gminy Stara Biała 

odbytej w dniu  14 pa ździernika 2010 r. 
 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 
6. Odznaczenie Wójta brązowym medalem „Za zasługi dla Policji”. 
7. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy 

Społecznej       w Brwilnie. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie gminy Stara Biała w roku 2011. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stara Biała. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                     
w m. Ludwikowo (działki nr nr: 9/14, 9/25 i 9/27). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 
związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                    
w m. Ludwikowo (działki nr nr: 10/3 i 10/4). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 
związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                    
w m. Ludwikowo (działki nr nr: 9/10 i 9/8). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 
związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                    
w m. Ludwikowo (działka nr 7/36). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Stara Biała 
do realizacji przedsięwzięcia polegającego na przygotowaniu, a następnie –         
w przypadku uzyskania współfinansowania ze środków finansowych 
Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego – wspólnej realizacji Projektu pt. 
„Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie gmin Związku 
Gmin Regionu Płockiego”. 

16. Zapytania i wolne wnioski. 
17. Zakończenie obrad.                                                                                               
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Ad. 1  
XXX Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodnicz ący Rady  Gminy . 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
Przewodnicz ący Rady  przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
sołtysów i zaproszonych gości.  
 
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
Obrady rozpoczęły się o godz. 907 . 
 
Ad. 2  
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt porządku 
obrad. Zaproponował, aby w porządku obrad po punkcie 5 wprowadzić punkt 6 
„Odznaczenie Wójta brązowym medalem „Za Zasługi dla Policji”,  
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie złożony przez siebie wniosek. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Wniosek Przewodnicz ącego Rady  został przyjęty jednogłośnie. 
 
Wobec braku innych uwag i propozycji Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie 
porządek obrad uwzględniający przyjęty wniosek i przedstawiający się następująco: 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 
6. Odznaczenie Wójta brązowym medalem „Za Zasługi dla Policji”. 
7. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy 

Społecznej       w Brwilnie. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie gminy Stara Biała w roku 2011. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stara Biała. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych           

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo (działki nr nr: 
9/14, 9/25 i 9/27). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych           
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo (działki nr nr: 
10/3 i 10/4). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych          
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo (działki nr nr: 
9/10 i 9/8). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych          
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo (działka nr 
7/36). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Stara Biała do 
realizacji przedsięwzięcia polegającego na przygotowaniu, a następnie – w przypadku 
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uzyskania współfinansowania ze środków finansowych Europejskiego Funduszu 
Rozwoju Regionalnego – wspólnej realizacji Projektu pt. „Termomodernizacja budynków 
użyteczności publicznej na terenie gmin Związku Gmin Regionu Płockiego”. 

16. Zapytania i wolne wnioski. 
17. Zakończenie obrad.                                                                                               
                                                                   
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że zaproponowany porz ądek obrad został przyj ęty 
jednogło śnie (14 głosów „za”). 
 
Ad. 3 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia XXIX sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, czy zgłaszają 
uwagi i zastrzeżenia do protokołu. 
Radni nie wnieśli  uwag i zastrzeżeń, wobec czego Przewodnicz ący Rady poddał pod 
głosowanie projekt protokółu z XXIX sesji. 

W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że protokół z XXIX Sesji Rady Gminy przyj ęto 
jednogło śnie (14 głosów „za”). 
 
Ad. 4 
Wójt Gminy  złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
1. W zasadzie mamy rozstrzygnięty przetarg na budowę ulicy Umińskiego w Starych 

Proboszczewicach. Koszt to ok. 1,9 mln zł. Inwestycja będzie realizowana w 2011 r. 
2. Niebawem zostanie rozstrzygnięty przetarg na realizację ulic: Bohuna i Billewiczówny       

w Białej. Najtańsza złożona oferta opiewa na ok. 1 mln zł. 
3. 20 października odbędzie się II przetarg na budowę drogi w Kowalewku. 
4. 14 lub 15 października br. zostanie ogłoszony przetarg na budowę ulic: Cedrowej              

i Jaworowej w Maszewie Dużym. 
5. Od Agencji Nieruchomości Rolnej otrzymaliśmy 150 tys. zł na budowę kanalizacji 

sanitarnej w Ogorzelicach. Wkrótce ogłosimy przetarg. Chcemy podpisać umowy               
z wykonawcami w 2010 r. 

6. Budowa 4 dróg wpisana do inwestycji wieloletnich – dążymy do podpisania umów w br. 
7. 15 października br. na stronie internetowej Dziennika Urzędowego Województwa 

Mazowieckiego zostanie opublikowana nasza uchwała w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru wsi Maszewo. 
Konsekwencją tego jest projekt dzisiejszej uchwały w sprawie zmiany Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stara Biała. 

8. Złożyliśmy wniosek na budowę dróg w ramach  NPPDL („schetynówki”). Listy rankingowe 
mają być ogłoszone do końca października br. 

9. Do końca października br. jest wyznaczony termin naboru wniosków przez Mazowiecką 
Jednostkę Wdrażania Programów Unijnych na termomodernizację budynków 
użyteczności publicznej. Wnioski złożymy w ramach Związku Gmin Regionu Płockiego 
na ocieplenie budynku Urzędu Gminy i szkół: w St. Proboszczewicach i Maszewie 
Dużym. Mamy już przygotowane wszystkie niezbędne dokumenty. 

10. Zapowiedział przedstawienie  na sesji Rady Gminy w listopadzie br. uchwał w sprawie 
planów rozwoju miejscowości Białej i Nowych Proboszczewic. Ich uchwalenie pozwoli na 
złożenie wniosków – w ramach PROW-u – na zagospodarowanie terenów: w Białej 
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naprzeciwko Urzędu Gminy i w Nowych Proboszczewicach przed Ośrodkiem Zdrowia 
oraz przy  remizie strażackiej. Termin składania wniosków – koniec listopada br. 

11. Realizowane inwestycje: droga w Kobiernikach jest na etapie odbioru, szkoła w Wyszynie 
będzie uruchomiona od 2 listopada br. W I etapie zostanie oddana do użytku 
podpiwniczona część budynku. 
 

Radny Włodzimierz Kajkowski zapytał, co oznacza stwierdzenie, że przetarg na budowę 
ul. Umińskiego jest „w zasadzie” rozstrzygnięty. 
Odpowied ź Wójta:  Przetarg kończy się z chwilą podpisania umowy z wykonawcą, co 
jeszcze nie nastąpiło, chociaż wykonawca jest już wyłoniony. Formalne wymogi zostaną 
spełnione za kilka dni. 
Radny Władysław Mikołajczyk zapytał, czy został już opracowany kosztorys na wykonanie 
oczyszczenia brzegów rzeki Wierzbicy w Nowych Proboszczewicach, co zapobiegnie 
zalewaniu łąk. 
Odpowiedzi Wójta: Pozwolenie wodnoprawne wydane Gminie przez Wojewódzki Zarząd 
Melioracji i Urządzeń Wodnych określa długość odcinka rzeki do konserwacji przez Gminę. 
Nie jest wykluczone, że po jesiennej kontroli Gmina zostanie zobowiązana do wykonania 
konserwacji tego odcinka rzeki. Osoby zainteresowane oczyszczeniem brzegów Wierzbicy 
poza tym odcinkiem powinny zwrócić się do WZMiUW. 
Radny Stanisław Wi śniewski poprosił o zainstalowanie bariery na moście na Wierzbicy      
w m. Kobierniki. 
Radny Wojciech Żółtowski: 
• Kiedy będą wykonane ulice Bohuna i Billewiczówny? 
• Co z decyzją środowiskową na budowę tych ulic? 
Odpowiedzi Wójta: 
Na prośbę radnego Stanisława Wi śniewskiego : 
� O tej sprawie dowiedzieliśmy się parę dni temu. Nowa barierka na moście zostanie 

wkrótce zainstalowana. 
Na pytania radnego Wojciecha Żółtowskiego: 
� W tej chwili przetarg jest na etapie sprawdzania ofert. 
� Odnośnie decyzji środowiskowej – czekamy na jej uprawomocnienie się, co nastąpi na 

początku przyszłego tygodnia – jeśli nikt nie złoży odwołania. 
 
Wobec braku dalszych pytań Przewodnicz ący Rady  przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
Ad. 5 
Przewodnicz ący Rady Jan Wrze śniewski  złożył sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia 
wyjazdowego komisji, które odbyło się 5 października 2010 r.  
Podczas posiedzenia wyjazdowego radni dokonali przeglądu prowadzonych inwestycji , ze 
szczególnym zwróceniem uwagi na: 

• świetlicę wiejską w Dziarnowie, 
• stan zaawansowania budowy stadionu w Nowych Proboszczewicach, 
• Ośrodek Zdrowia w Nowych Proboszczewicach po remoncie elewacji, 
• wybudowaną drogę gminną w Kobiernikach, 
• most na rzece Wierzbicy w Kobiernikach, 
• stan zaawansowania robót budowlanych w Szkole Podstawowej w Wyszynie, 
• planowane inwestycje drogowe, 
• budowę sieci kanalizacyjnej w m. Brwilno, 
• stan oraz utrzymanie dróg i ulic na terenie Gminy.  
 

Podczas posiedzenia na sali konferencyjnej radni omówili następujące zagadnienia:  
1. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie gminy Stara Biała w roku 2011, wyrazili pozytywną opinię odnośnie 
zaproponowanych nowych stawek podatku oraz zaakceptowali włączenie projektu 
uchwały do porządku obrad najbliższej sesji Rady Gminy. 
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2. Wójt Gminy przedstawił sprawę konieczności uregulowania sprawy wyposażenia 
pozostałego po Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Starej Białej. 
Wartość księgowa wyposażenia wynosi ok. 100 tys. zł. SPZOZ na koniec marca 2010 r. 
zwrócił Gminie kwotę 65 621 zł, która stanowi dochód Gminy. Pozostało do rozliczenia 
ponad 30 tys. zł. 
Radny Włodzimierz Kajkowski  zaproponował, aby Zakład – w ramach rozliczenia – 
zobowiązał się np. do bezpłatnych szczepień przeciw grypie w określonym czasie. 
Radni zobowiązali Wójta do przeprowadzenia rozmów i wypracowania sposobu 
rozliczenia NZOZ, jako następcy prawnego SPZOZ, z mienia otrzymanego                      
w użytkowanie, znajdującego się na stanie Urzędu Gminy. 
 

Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że radni nie mieli zastrzeżeń do realizacji inwestycji na 
terenie Gminy. Plany inwestycyjne zostały wykonane w ok. 80%. Zostało zrealizowanych 
również wiele inwestycji niezaplanowanych. Kredyty pobrane na te cele są dobrze 
spożytkowane. 
 
Przewodnicz ący Rady  zapytał, czy radni mają uwagi do złożonego sprawozdania. 
 
Wobec braku uwag i pytań ze strony radnych Przewodnicz ący Rady  poprosił o zabranie 
głosu radnych powiatu płockiego: 
Radna Małgorzata Purcelewska: 
• Podziękowała za współpracę z samorządem Gminy Stara Biała, która jest wizytówką 

powiatu płockiego. Wyraziła nadzieję, że tak będzie również w przyszłości. 
• Pogratulowała radnym i Wójtowi realizacji inwestycji, w tym budowy szkoły w Wyszynie. 
• Poinformowała, że 10 października została odsłonięta tablica pamiątkowa wmurowana    

w ścianę kościoła św. Stanisława Kostki w Płocku, poświęcona ofiarom katastrofy w 
Smoleńsku. 

Radny Lech D ąbrowski: 
• Podziękował za współpracę z samorządem Gminy. Wyraził przekonanie, że                    

w przyszłości będzie ona równie dobra, dająca jak najwięcej pożytku mieszkańcom. 
• Stwierdził, że dzięki wspólnemu wysiłkowi Gminy i Powiatu Stara Biała jest jedyną gminą 

w powiecie, która ma dobre drogi. 
• Wyraził uznanie dla pracy radnej powiatu płockiego Małgorzaty Purcelewskiej. 

 
Radny Włodzimierz Kajkowski podziękował za wykonanie remontu odcinka drogi 
wojewódzkiej na odcinku Sikórz – Bielsk. 
 
O godz. 9.50 Przewodnicz ący Rady  ogłosił 40. minutową przerwę w obradach. 
O godz. 10.30 wznowiono obrady. 
 
Podczas przerwy salę obrad opuścili radni powiatu płockiego .  
Na obrady przybył radny Mariusz Downarowicz. 
 
Ad. 6 
Przewodnicz ący Rady oddał głos przedstawicielom Policji, którzy przybyli w celu 
uhonorowania Wójta brązowym medalem „Za zasługi dla Policji” nadanym przez Ministra 
Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
Akt nadania medalu odczytała sierżant Magdalena Radecka, po czym Zastępca Komendanta 
Miejskiego Policji w Płocku mł. insp. Jacek Olejnik w asyście Kierownika Posterunku Policji   
w Starej Białej asp. sztab. Zdzisława Dybiec dokonał aktu odznaczenia. 
Z-ca Komendanta Miejskiego Policji w Płocku podziękował za współpracę i pomoc 
otrzymaną przez Policję od Gminy. 
Wójt w imieniu Rady Gminy i własnym podziękował za otrzymany medal, który traktuje jako 
wyróżnienie całego samorządu Gminy Stara Biała, a on – jako Wójt – ma przywilej   i 
zaszczyt reprezentować mieszkańców Gminy. 
Przewodniczący Rady w imieniu własnym i wszystkich obecnych złożył Wójtowi gratulacje     
z okazji  otrzymanego medalu. 
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Ad. 7 
W punkcie „Interpelacje i zapytania radnych oraz ud zielenie odpowiedzi” poruszono 
następujące zagadnienia: 
Wójt zaapelował, aby Komenda Policji w Płocku nie zabierała sprzętu ufundowanego przez 
Gminę dla Posterunku Policji w Starej Białej. 
Pan Jacek Olejnik wyjaśnił, że sprzęt ten – z przyczyn ekonomicznych - jest czasowo 
wyłączony z eksploatacji. 
Radny Stanisław Wi śniewski poruszył sprawę niebezpiecznego skrzyżowania drogi 
wojewódzkiej nr 559 i drogi powiatowej w Wyszynie, na którym dochodzi do 2-3 wypadków   
w tygodniu. Poprosił o ustawienie w tym miejscu patrolu Policji drogowej. 
Wójt  omówił pokrótce problem bezpieczeństwa na drogach Gminy i sposoby jego 
zwiększenia. 
Radny Piotr Rutkowski stwierdził, że równie niebezpieczna jak droga w Wyszynie jest 
droga na trasie Bronowo-Zalesie – Trzepowo w kierunku Machcina i Zągot, na której 
kierowcy jadą z nadmierną prędkością. Prosi o patrol Policji na tym odcinku drogi. 
Kierownik Posterunku Policji Zdzisław Dybiec obiecał, że wskazane przez radnych 
najbardziej niebezpieczne miejsca na drogach gminnych będą pod szczególną pieczą Policji 
drogowej. 
Przewodnicz ący Rady  poprosił przedstawicieli Policji o przychylne potraktowanie wniosków 
radnych. 
 
Wobec braku dalszych interpelacji i zapytań Przewodnicz ący Rady  przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 
Ad. 8 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu 
głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Brwilnie.  
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały, a następnie 
poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt  pokrótce uzasadnił konieczność podjęcia przedstawionej uchwały. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 1 radny 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy zwykł ą większością głosów (14 
głosami „za”) podjęła Uchwał ę Nr 242/XXX/10 w sprawie utworzenia obwodu głosowania     
w Domu Pomocy Społecznej w Brwilnie (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 9 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości na terenie gminy Stara Biała w roku 2011. 
Przewodnicz ący Rady odczytał projekt uchwały, omówił różnice w stosunku do stawek 
aktualnie obowiązujących i poprosił  o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radny Władysław Mikołajczyk złożył wniosek o utrzymanie stawki podatku od 
nieruchomości, od budynków mieszkalnych, na nie zmienionym poziomie, tj. 0,60 zł/1 m2 

powierzchni użytkowej. 
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie wniosek radnego Władysława 
Mikołajczyka . 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 1 radny, 
                                   „przeciw” 13 radnych 
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                                   „wstrzymał się” 1 radny 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy zwykł ą większością głosów (13 
głosami „przeciw”) odrzuciła wniosek radnego Władysława Mikołajczyka . 
 
Wobec braku dalszych wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podj ęła 
Uchwał ę Nr 243/XXX/10 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na terenie gminy Stara Biała w roku 2011 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 10 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił        
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt  pokrótce omówił zaproponowane zmiany Studium. Stwierdził, że przy tworzeniu 
Studium starano się uwzględnić jak najwięcej złożonych wniosków. 
 
Salę obrad opuścili przedstawiciele Policji. 
 
Radny Piotr Rutkowski zapytał, dlaczego nie został uwzględniony złożony przez niego 
wniosek w sprawie przeznaczenia pod zabudowę terenów w okolicy miejscowości Nowe 
Trzepowo. 
Odpowied ź Wójta:  są to tereny rolnicze, na których budowa będzie mogła następować        
w ramach istniejących siedzib. 
Radny Marek Krajewski  zapytał jakiej wielkości będą działki zlokalizowane w okolicy 
Brwileńskiego Parku Krajobrazowego. 
Odpowied ź Wójta : wielkość działek zostanie określona w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego. 
Wobec braku dalszych pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podj ęła 
Uchwał ę Nr 244/XXX/10 w sprawie zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 11 
Przewodnicz ący Rady  przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Ludwikowo (działki nr nr: 9/14, 9/25 i 9/27). 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił        
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 245/XXX/10 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych     
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo 
(działki nr nr: 9/14, 9/25 i 9/27), (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 12 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Ludwikowo (działki nr nr: 10/3 i 10/4). 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił        
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
          
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 246/XXX/10 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych    
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo 
(działki nr nr: 10/3 i 10/4), (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 13 
Przewodnicz ący Rady  przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych   z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m.  Ludwikowo (działki nr nr: 9/10 i 9/8). 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił        
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
          
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 247/XXX/10 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych    
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo 
(działki nr nr: 9/10 i 9/8), (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.14 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Ludwikowo (działka nr 7/36). 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił        
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 248/XXX/10 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych    
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo 
(działka nr 7/36), (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 15 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie Gminy Stara Biała do realizacji przedsięwzięcia polegającego na 
przygotowaniu, a następnie – w przypadku uzyskania współfinansowania ze środków 
finansowych Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego – wspólnej realizacji Projektu 
pt. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie gmin Związku Gmin 
Regionu Płockiego”. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił        
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Salę obrad opuścił radny Mariusz Downarowicz.  
Wójt  wyjaśnił, że przedsięwzięcie dotyczy ocieplenia budynku Urzędu Gminy i szkół:            
w Starych Proboszczewicach i w Maszewie Dużym. Jest to kwota rzędu 1 – 1,2 mln zł. 
Możemy uzyskać dotację ok. 85% tej kwoty. Ponieważ projekt zakłada próg min. 10 mln zł 
wartości inwestycji, musimy wystąpić ze wspólnym wnioskiem w ramach Związku Gmin. 
Projekt ten byłby realizowany w przyszłym roku. 
 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
          
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 249/XXX/10 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Stara Biała do 
realizacji przedsięwzięcia polegającego na przygotowaniu, a następnie – w przypadku 
uzyskania współfinansowania ze środków finansowych Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego – wspólnej realizacji Projektu pt. „Termomodernizacja budynków użyteczności 
publicznej na terenie gmin Związku Gmin Regionu Płockiego” (uchwała w załączeniu do 
protokółu). 
 
Ad. 16 
Zapytania i wolne wnioski: 
Radny Władysław Mikołajczyk poprosił o informację o ilości mieszkańców każdej                
z miejscowości Gminy uprawnionych do głosowania. Stwierdził, że w przyszłości okręg nr 9 
należałoby podzielić, ponieważ ilość mieszkańców Bronowa Kmiecego, Nowego Bronowa      
i Kruszczewa uprawnia ich do wyboru 1 radnego. Do okręgu wchodzą też Nowe 
Proboszczewice, więc mieszkańcy tych trzech wsi nie mają szans na wprowadzenie swego 
mieszkańca do Rady. 
Odpowied ź Wójta : stan ilościowy mieszkańców w każdej miejscowości Gminy jest 
aktualizowany co 24 godziny na naszej stronie internetowej. Wyjaśnił pokrótce sposób 
obliczania ilości mieszkańców na 1 radnego i tworzenia okręgów wyborczych.  
Sołtys Nowego Trzepowa Stanisław Mokrzki  poprosił o listę mieszkańców wraz                  
z adresami, ponieważ pytany przez przyjezdnych nie jest w stanie wskazać miejsca 
zamieszkania wielu osób. 
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Wójt  wyjaśnił, że są to informacje objęte ustawą o ochronie danych osobowych. 
Radny Stanisław Wi śniewski  zapytał, kiedy będą włączone nowo zainstalowane lampy 
oświetleniowe. 
Odpowied ź Wójta: część lamp jest już włączona, kolejne powinny być włączane                  
w planowanym czasie. 
Radny Włodzimierz Kajkowski  zapytał, kiedy będzie wykonane oswoetlenie ul. 
Włoczewskiej w Starych Proboszczewicach. 
Odpowied ź Wójta: projekty są już wykonane, realizacja zależy od tego, czy będziemy mieli 
pieniądze na tę inwestycję. Radni otrzymają szczegółową informację w tej sprawie na 
najbliższej Sesji. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że chociaż Komisje odbyły wszystkie zaplanowane na 
2010 rok posiedzenia, nic nie stoi na przeszkodzie, aby – w przypadku konieczności 
omówienia ważnej sprawy – zwołać posiedzenie do końca trwania kadencji tj. do dnia 12 
listopada br. włącznie. 
 
 Ad. 17 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 1155 Przewodnicz ący Rady  zamknął 
posiedzenie XXX sesji Rady Gminy Stara Biała. 
 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
 
 
                                                                                        /-/Jan Wrześniewski 
 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
 


